
REFERAT fra Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Lindeparken -    
                          Tirsdag den 20. August kl. 19:30 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden – Dagsorden godkendt. 

2. Valg af ordstyrer - Sjørn 

3. Valg af referent - Lena 

4. Meddelelser fra bestyrelsen – Ingen, ellers under punkt 10. Evt. 

 

5. Løbende sager 

A - Ejerforholdene på vejene. 

Sagen består af 2 dele; Én vedr. Annes ejerdel og rettigheder, og én 

vedr. konkursboet. Bestyrelsen er enige om ikke at gøre mere ved 

”Anne + Arvinger” delen. I forhold til konkursboet, er der OK til at 

en uvildig advokat kan undersøge forholdene, Max. 1 dags tid.  

Sjørn checker med Line om input til mulig advokat kandidat. 

B - Nye tørdragter  

Gunner checker med broudvalget om de er købt iht. aftalen. 

C – Vinterrydning 

Bestyrelsen er enige i at sige Ja til at tage ansvar for løse sne 

udfordringer, ved Ekstreme vejrsituationer ! Lars har kontakt med 

Entreprenør (Vognmand) Jesper Schmidt, der kan hentes ind.  

C – Hækhøjde – Punkt C+D hænger sammen i denne forbindelse. 

D – Udkørsel til strandvejen  

Sjørn & Gunner vil kontakte Flemming (grundejer på hjørnegrund), 

til en snak om hæk højde og udsyn fra Lindeparken til Strandvejen. 

Sjørn vil endvidere udarbejde et udkast til skriv med opfordring til, 

at den enkelte grundejer sørger for, at hækhøjden ikke overstiger 

1,8 meter (med mindre andet er aftalt og ønsket mellem 

nabogrunde), og at der ikke er bevoksning, som ”unødigt” generer 

naboer. 

Vedr. græshøjde på strandarealet, har Traktor Arne slået slut juli. 

 

6. Økonomi 

Foreningens økonomi er sund & stabil. Flemming vil formidle 

dokumenter til bestyrelsen for underskrift til Djurslands Bank. 

 

7. Møde om overfladevand 



Lars deltog fredag 16/8 i møde, arrangeret af Aquadjurs med 

Sydjurs Kommune og alle Grundejerforeninger i Følle Strand. 

Lars gav et resumé fra mødet, og har også delt referat fra mødet. 

 

På grund af Følle Strands topografi er der stor forskel på hvor i 

området at nogle grundejere vil opleve store vand problemer, og 

andre grundejere vil ikke genkende problemet overhovedet. 

Overordnet opfordres alle grundejere til at checke deres tagrender, 

og overveje at få gravet faskiner på deres grund. Mødet kunne 

ligeledes bruges som anledning til at bestyrelses formænd samler 

sig i én gruppe som repræsentanter for alle Følle Grundejer 

foreninger. Der vil komme yderligere dialog møde mellem en sådan 

”formands” gruppe og Aquadjurs + Syddjurs. Information afventes.  

 

8. Sommerfest og generalforsamling samme dato? 

Ja Tak, god idé at slå disse sammen, som det også foregik førhen. 

Bestyrelsen vil medvirke til at prøve at få det realiseret for 2025. 

Sjørn, der har kontakten til Festudvalg, vil koordinere indsatsen. 

 

9. Projekter 

A -Skralde stativer – placering – dialog med medlemmerne 

De berørte grundejere vil blive kontaktet med henblik på en bedre 

= mere diskret placering af de 3 skralde beholdere, så forbi 

passerende ikke generes af synet ;-) 

B - Skærver på sideveje – Flemming kontakter entreprenør for pris. 

C - Strand arealet – dialog med Kastbjerg 

Sjørn + Flemming vil tage en snak over en kop kaffe med Kastbjerg 

(eller sønner) om hvordan vi kan hjælpe med at løse situationen. 

De vil samtidig benytte lejligheden til at høre om buske + buskads 

lands Strandvejen kunne beskæres, da det er groet helt sammen. 

 

10. Evt. –  

A. Referat fra Bestyrelses møder lægges på hjemmesiden. 

B. Strandløbervej 2 er solgt ved ”Lynsalg” til Karsten Møller & 

Sunbjörg Dyrrhuus. Lena vil overbringe et velkomstbrev snarest. 

 

11. Næste møde – Gerne slut november. Evt. lørdag 30/11 kl. 14.00 
VH Lena ☺ 


